

Title (en)  
Packing container

Title (de)  
Verpackungsbehälter

Title (fr)  
Récipient d'emballage

Publication  
**EP 2338804 A1 20110629 (DE)**

Application  
**EP 10014296 A 20101104**

Priority  
DE 102009060333 A 20091223

Abstract (en)

The container has a container part comprising a container base and a container wall, where the wall extends from the base in the direction of a container edge. Another container part (10) is designed in the form a sleeve connected with the former container part. The latter container part has an attenuation line (22) running from an upper edge (11) to a lower edge (13) of the latter container part. The latter container part is detachable from the former container part through cutting of the latter container part along the attenuation line and made from laminated paper or cardboard material.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Verpackungsbehälter mit einem einen Behälterboden und eine sich ausgehend von dem Behälterboden in Richtung auf einen Behälterrand erstreckende Behälterwand aufweisenden ersten Behälterteil und einem die Behälterwand verstärkenden zweiten Behälterteil (10). Der zweite Behälterteil ist in Form einer lösbar mit dem ersten Behälterteil verbundenen, zumindest teilweise an der Außenfläche der Behälterwand anliegenden Manschette gebildet, wobei der zweite Behälterteil eine von einem dem Behälterrand zugewandten oberen Rand (11) des zweiten Behälterteils (10) in Richtung auf einen dem Behälterboden zugewandten unteren Rand (13) des zweiten Behälterteils (10) verlaufende Schwächungslinie (22) aufweist. Durch Durchtrennung des zweiten Behälterteils entlang der Schwächungslinie ist der zweite Behälterteil (10) von dem ersten Behälterteil lösbar.

IPC 8 full level  
**B65D 1/26** (2006.01); **B65D 25/36** (2006.01); **B65D 85/72** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 1/26** (2013.01); **B65D 25/36** (2013.01); **B65D 85/72** (2013.01)

Citation (applicant)  
EP 0408515 B1 19930922

Citation (search report)

- [XDI] EP 0408515 B1 19930922
- [XI] WO 2009130043 A1 20091029 - RUNDPACK AG [CH], et al
- [XA] DE 29708178 U1 19980917 - GIZEH VERPACKUNGEN GMBH & CO K [DE]
- [X] US 2004232157 A1 20041125 - SMITH ERNEST L [US]
- [X] DE 29708777 U1 19970717 - KAESER JOHANN MICHAEL [DE]
- [X] FR 2903041 A1 20080104 - EUROPLASTIQUES SOC PAR ACTIONS [FR]

Cited by

US11731799B2; WO2020245148A1; EP4212443A1; EP3205593A1; FR3047472A1; DE202023101629U1; WO2023139004A1;  
WO2022180078A1; US2022227524A1; EP4265536A3; EP4265536A2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2338804 A1 20110629; EP 2338804 B1 20130626;** DE 102009060333 A1 20110630; PL 2338804 T3 20131231

DOCDB simple family (application)

**EP 10014296 A 20101104;** DE 102009060333 A 20091223; PL 10014296 T 20101104